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Protokół nr 5/19 

z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 26 lutego 2019  roku 
 

Na ogólną liczbę 10 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 10, 

zgodnie z załączoną listami obecności 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  

 
 

Przebieg posiedzenia: 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani 

Marianna Jóskowiak - Przewodnicząca Komisji.  

Następnie Przewodnicząca Komisji poprosiła o uwagi do zaproponowanego 

porządku, proponując, z uwagi na obecność osób zainteresowanych  zmianę 

kolejności omawiania punktów. Proponuje zamienić punktu 4 i 5 na   2 i 3 , jak również 

dodanie punktu 6 w treści: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży 

/druk nr 81, 81A/”. 

Radny Witold Chludziński zabierając głos stwierdził, że Komisja Finansów 

powinna zając się  opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wnosi więc, 

aby do porządku obrad przyjąć punkt w treści „Zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty”. 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przystąpiła do glosowania poprawek: 

1) Wprowadzenie punktu  „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 

Łomży /druk nr 81, 81A/”. - Komisja poprawkę przyjęła 9 głosami za.  

2) Wprowadzenie punktu „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty”. – Komisja poprawkę przyjęła 5 glosami za, przy 3 

przeciwnych.  

3) Zamienić kolejność punktów 5 i 6 z 2 i 3, oraz w punkcie 7  „Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty” – Komisja poprawkę 

przyjęła 10 głosami za. 

Komisja   realizowała następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu postępowania o 

udzielenie dotacji celowych dla rodzinnych ogrodów działkowych, sposobu ich 

rozliczania oraz kontroli realizacji dotowanych zadań /druk nr 57, 57A/ 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 

92/XIX/03 Rady Miejskiej Łomży z dnia 24 września 2003 r. w sprawie ustanowienia 

opłat targowych oraz poboru opłaty targowej w formie inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości prowizji za inkaso opłaty targowej (Dz. Urz. Woj. Podlaskiego z 2003 r. 

Nr 109 poz. 2032) /druk nr 66, 66A/ 

4. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego Zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenia Nr 9/19 z 17.01.2019, 19/19 z 131.01.2019, 37/19 z 

12.020.2019).  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w WPF na lata 2019 – 2031 /druk nr 70, 70/1, 70/2, 70B/ 

 b) zmian w budżecie na rok 2019 /druk nr 71, 71/1, 71/2 71C/ 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala 

Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży /druk nr 81, 81A/ 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty  /druk 

nr 72, 72A/ 

8. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Marianna Jóskowiak – Przewodnicząca Komisji poprosiła o uwagi do protokołu 

nr 4/19 z posiedzenia Komisji Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili i protokół z poprzedniego posiedzenia komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni materiały 

otrzymali, poprosiła więc o uwagi i zapytania do przedłożonego materiału.  

 Radni uwag nie zgłosili i Komisja w wyniku głosowania 10 głosami za, przy 

braku przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w 

sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych dla rodzinnych 

ogrodów działkowych, sposobu ich rozliczania oraz kontroli realizacji dotowanych 

zadań. 
 

Ad. 3  

 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni materiały 

otrzymali, poprosiła więc o uwagi i zapytania do przedłożonego materiału.  

 Radny Ireneusz Cieślik zabierając głos zwrócił uwagę, że uchwała w sprawie 

opłat targowych została podjęta w 2003 roku. Handel odbywał się tylko na 

utwardzonym gruncie, nie było zadaszenia. W chwili obecnej jest rok 2019, targowisko 

wygląda całkiem inaczej. Prosi więc o wyjaśnienie, czy inflacja faktycznie 

spowodowała to, iż  przychody kupców na targowisku znacznie się obniżyły. 

 Przedstawiciele kupców zwrócili uwagę, że w między czasie powstało wiele  

sklepów wielkopowierzchniowych i oni nie są w stanie z nimi konkurować. Przychodzi 
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coraz mniej kupujących. Zauważył, że na poprzednim  targowisku każdy miał swoją 

„budę”, teraz jest pod wiatą. 

 Radny Ireneusz Cieślik kontynuując wystąpienie zwrócił się do  kupców z 

zapytaniem, czy ich zdaniem miasto, które poniosło takie koszty na remont targowiska 

i budowę wiaty, obniżając opłatę targową o złotówkę ma dokładać 90 tys. zł  do 

targowiska, aby kupcy mogli oszczędzić złotówkę. Czy jest to działanie gospodarskie, 

gdy ciągle mówi się o zadłużaniu miasta.  Podkreślił, że nie twierdzi, iż jest przeciw, 

ale chciałby, aby handlowcy wypowiedzieli się w kwestiach, o których wspomniał.  

 Radny Dariusz Domasiewicz zwracając się do Prezydenta i Skarbnik zwrócił 

uwagę, że  materiały do Rady przedłożył Prezydent, wiedząc, że  skutkuje to 

zmniejszeniem wpływu. Prosi więc o wyjaśnienie, czy nie zachwieje to budżetem. 

 Skarbnik Miasta zabierając głos zauważyła, że  jest to kolejna uchwała, która 

pozbawia dochodów bieżących  budżet. Dodała, że nie są to duże kwoty, ale wiadomo, 

że grosz do grosza iw sumie zmniejszenie robi się już duże. Zwróciła uwagę, na 

podjętą uchwałę, gdzie za przekształcenie mieszkańcy płacą 30 groszy, teraz dojdą 

jeszcze garaże, a radni chcą, aby zejść z zadłużenia. Jak mają to zrobić, gdy 

wprowadzane są coraz nowe ulgi. Jeżeli radni będą zwalniać z kolejnych opłat, to 

muszą mieć świadomość, że pieniędzy zabraknie, a możliwości szukania 

oszczędności są coraz mniejsze, bo w wydatkach bieżących oszczędności będą 

wiązały się ze zwalnianiem ludzi z pracy. Budżet w zakresie wydatków bieżących jest 

określony bardzo skromnie i oszczędności są możliwe tylko poprzez ograniczanie 

etatów.   

 Radny Andrzej Grzymała poprosił o wyjaśnienie ile powierzchni, przeciętnie, 

zajmuje stoisko. 

 Kupcy wyjaśnili, że ok. 18 metrów.  

Radny Maciej Borysewicz zabierając głos w dyskusji zauważył, że ideą tego, co 

powiedziała skarbnik jest konsekwencja w działaniu, jeżeli bowiem  miasto „pozbywa 

się” dochodów w kwotach milionowych, ponieważ bonifikata  przekształcenia 

użytkowania wieczystego przy założeniu 60% stanowiło  ok. 8 mln zł, a pozbyto się jej 

na rzecz ok 50 tys. zł, w tej chwili dojdzie bonifikata na garaże, a z drugiej strony słyszy, 

że miasto dokłada, to już wcześniej proponował, aby przestać dokładać do komunikacji 

miejskiej, do karty seniora, karty dużej rodziny, bo wszędzie miasto dokłada. Żadnym 

więc argumentem jest, że miasto dokłada, bo miasto praktycznie dokłada do 

wszystkiego. Uważa więc, ze albo należy być konsekwentnym i nie dawać nikomu, 

albo, gdy się daje, to nie wykluczać nikogo. Jeżeli więc przychodzą kupcy, należy ich 

zrozumieć. Zauważył, że dotyczy to 80 tys. zł, a w dniu jutrzejszym Rada będzie 

decydowała o opłatach za śmieci, gdzie kwoty są milionowe i na tym problemie należy 

się skupić. Jego zdaniem, zadaniem miasta jest wspieranie przedsiębiorczości.  

Radny Witold Chludziński zabierając głos zwrócił uwagę, że na targowisku 

handlują kupcy z całego terenu, nie tylko z Łomży. Należałoby więc zastanowić się, 

czy  opłaty  nie zmniejszyć tylko dla lokalnych przedsiębiorców, dla tych którzy mają 

zarejestrowaną działalność  w Łomży. Przypomniał, że kupcy wnioskowali o  

zainstalowanie ścian, jednak okazało się, że ze względu na bezpieczeństwo nie jest to 

możliwe.  Prosi, aby jego propozycje potraktować jako wniosek.  
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Radna Alicja Konopka zabierając głos poparła wniosek radnego 

Chludzińskiego. 

Prezydent Andrzej Garlicki odnosząc się do wniosku stwierdził, że wniosek jest 

bardzo zasadny, sprawdza więc takie możliwości i jeżeli będzie to możliwe przygotują 

stosowne materiały. Odnosząc się następnie do kwestii  zainstalowania ścian przy 

wiacie, to zadali pytanie projektantowi, co do możliwości przynajmniej w części tego 

placu, który to analizuje i oczywiście wiąże się to z określonymi kosztami, ponieważ 

projekt będzie musiał być zmodyfikowany, konstrukcja będzie musiała być 

wzmocniona. Taki wstępny szacunek otrzymali,  analizują i zmierzają w kierunku, aby 

to zrealizować.  

 Radny Andrzej Grzymała zabierając głos zwrócił uwagę, że  rozdawane są 

pieniądze na różne zadania, sport, to i na to zadanie powinny się znaleźć. 

Zaproponował następnie, aby tego typu uchwały były przedkładane przed przyjęciem 

budżetu na dany rok.  

Przewodnicząca zaproponowała, aby Komisja wystąpiła do Rady z wnioskiem 

o zdjęcie tego punkt z jutrzejszego porządku obrad celem przeanalizowania 

możliwości wprowadzenia proponowanej obniżki opłaty  tylko handlowcom mającym 

zarejestrowaną działalność gospodarczą w Łomży. Temat powróci pod obrady w 

miesiącu marcu.  

Radny Marek Dworakowski zabierając głos zwrócił uwagę, że tematem tym 

powinna zając się Komisja Rozwoju, która w swoim zakresie działania ma rozwój 

przedsiębiorczości. 

Radny Witold Chludziński, jako Przewodniczący Komisji Rozwoju, 

Przedsiębiorczości i Zagospodarowania Przestrzennego zapewnił, że punkt ten 

wprowadzi do porządku posiedzenia w miesiącu marcu.   

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek, aby Komisja wystąpiła do 

Rady z wnioskiem o zdjęcie tego punkt z jutrzejszego porządku obrad celem 

przeanalizowania możliwości wprowadzenia proponowanej obniżki opłaty  tylko 

handlowcom mającym zarejestrowaną działalność gospodarczą w Łomży. 

Komisja powyższy wniosek przyjęła 10 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

 Marianna Jóskowiak – Przewodnicząca Komisji  wprowadzając do tematu 

poprosiła o uwagi do zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 5 a, b 
 

Przewodnicząca Komisji  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni 

otrzymali materiały wraz z autopoprawkami prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Radny Dariusz Domasiewicz zabierając głos w dyskusji poprosił o wyjaśnienie 

kwestii środków na podwyżki dla nauczycieli, czy wysokość środków jest 

wystarczająca.  
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Skarbnik Miasta zabierając głos wyjaśniła, że  w budżecie na oświatę są środki 

z subwencji oraz miejskie. Dodała, że cieszy się, iż wpłynęła do budżetu zwiększona 

subwencja. Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o podwyżki, to nie wiadomo jeszcze, jakie to 

będą konsekwencje, pieniędzy powinno wystarczyć, ponieważ wpłynęła subwencja, 

ponadto z budżetu miasta na oświatę dołożono 40%. Jej zdaniem szkoły powinny 

sobie poradzić.  

Przewodnicząca zabierając glos poprosiła o wyjaśnienie, czy  wprowadzenie 

dotacji dla Szpitala jest pilne. 

Prezydent Andrzej Garlicki zabierając głos zwrócił uwagę, że miasto zawsze 

wspierało szpital. W chwili obecnej jest to 50 tys. zł na konkretny cel.  

Radni zwrócili uwagę, że wcześniej miasto wspierało szpital kwotami nawet 200 

tys. zł.  

Radny Andrzej Grzymała zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, czy miasto 

powinno wchodzić w takie projekty, z których nic nie ma, tylko miasto włoży swoje 

pieniądze.  

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że są to bony szkoleniowe, do których miasto nie 

dokłada ani złotówki, wynagrodzenie również jest w ramach projektu. 

Radny Dariusz Domasiewicz poprosił o podanie jaka kwota jest wolnych 

środków. 

Skarbnik Miasta odpowiadając poinformowała, że jak wcześniej przewidywała 

jest to 20 mln zł. dodała, że w chwili obecnej wprowadzono na najważniejsze rzeczy, 

natomiast całość zostanie  wprowadzona w miesiącu marcu, następnie szczegółowo 

wyjaśniła podjęte działania.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 8 

głosami za, przy braku przeciwnych i 1  wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Miasta Łomża 

na lata 2019 – 2031. 

Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i 1  

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na rok 2019. 

 

Ad. 6 
 

Przewodnicząca Komisji  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni 

otrzymali materiały wraz z autopoprawkami prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Głosów  w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, 

przy braku przeciwnych i  1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Łomży. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Komisji  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni 

otrzymali materiały wraz z autopoprawkami prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  
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W związku z faktem, iż temat szczegółowo był omawiany na poprzedniej Komisji 

głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy 4 

przeciwnych i braku   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

 

Ad. 8 

 

W sprawach  różnych nie zgłoszono problemów. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                                                                                                                                       
                                                                                                Przewodnicząca 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Marianna Jóskowiak 

 

 

 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska  
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                         Łomża, dnia 26 lutego 2019 roku  

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta 

Rady Miejskiej Łomży 

 

BRM.0012.3.5.2019     

 

       RADA MIEJSKA ŁOMŻY 

 

 

 

 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta wnosi o zdjęcie z porządku obrad VI sesji 

punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 

92/XIX/03 Rady Miejskiej Łomży z dnia 24 września 2003 r. w sprawie ustanowienia 

opłat targowych oraz poboru opłaty targowej w formie inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości prowizji za inkaso opłaty targowej (Dz. Urz. Woj. Podlaskiego z 2003 r. Nr 

109 poz. 2032) /druk nr 66, 66A/ 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr 92/XIX/03 Rady Miejskiej Łomży z dnia 24 września 2003 r. 

w sprawie ustanowienia opłat targowych oraz poboru opłaty targowej w formie inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości prowizji za inkaso opłaty targowej (Dz. Urz. Woj. 

Podlaskiego z 2003 r. Nr 109 poz. 2032) /druk nr 66, 66A/ analizowała na posiedzeniu 

w dniu 26 lutego 2019 r.. Podczas dyskusji Komisja stwierdziła, że proponowana 

obniżka opłaty powinna dotyczyć tylko handlowców mających zarejestrowaną 

działalność gospodarczą w Łomży.  

W związku z powyższym wnosi, jak wyżej, zwracając się równocześnie do 

Prezydenta z prośbą o przeanalizowanie propozycji Komisji i jeżeli jest to możliwe 

przygotowanie stosownych materiałów, aby temat mógł powrócić pod obrady sesji w 

miesiącu marcu. 

Powyższe stanowiska Komisja przyjęła jednogłośnie 10 głosami za.  

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
          Marianna Jóskowiak 

 

 

 

Do wiadomości: 

- Prezydent Miasta Łomży 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 lutego 2019 r. 

 

 

w sprawie zmian w WPF na lata 2019 - 2031 /druk nr 70, 70/1, 70/2, 70B/ 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF na lata 2019 - 2031 /druk nr 70, 70/1, 70/2, 70B/ analizowała na posiedzeniu w 

dniu  26 lutego 2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku 

głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i 1  wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

Miasta Łomża na lata 2019 – 2031. 

 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 lutego 2019 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 71, 71/1 71/2, 71C/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 71, 71/1, 71/2, 71C/  analizowała na 

posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, 

w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i 1  wstrzymującym 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 

2019. 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
          Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 lutego 2019 r. 

 

w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Łomży /druk nr 81, 81A/ 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie udzielenia 

dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży 

/druk nr 81, 81A/ analizowała na posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. i po wnikliwej 

analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku 

przeciwnych i  1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 

w Łomży /druk nr 81, 81A/ 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
          Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 lutego 2019 r. 

 

w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych dla rodzinnych 

ogrodów działkowych, sposobu ich rozliczania oraz kontroli realizacji dotowanych 

zadań 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych dla rodzinnych ogrodów 

działkowych, sposobu ich rozliczania oraz kontroli realizacji dotowanych zadań /druk 

nr 57, 57A/ analizowała na posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. i po wnikliwej analizie 

materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 10 głosami za, przy braku przeciwnych 

i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie ustalenia 

trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych dla rodzinnych ogrodów 

działkowych, sposobu ich rozliczania oraz kontroli realizacji dotowanych zadań 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
          Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 lutego 2019 r. 

 

 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty  /druk nr 72, 72A/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty  /druk nr 72, 72A/ analizowała na posiedzeniu w dniu  26 lutego 

2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 5 głosami 

za, przy 4 przeciwnych i braku   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

 

 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Marianna Jóskowiak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


